

From Rules and Regulation Department

Publication Date March 8th, 2011

Enforcement Date March 9th, 2011

Subject **Government Debt Securities – Settlement Shaping**
Obligations d’Etat – Taille de Dénouement

Market Fixed Income

Notice repealed This Notice supersedes Notice n° 2006-0152
Cet Avis annule et remplace l’Avis n°2006-0152

~~~~~

The settlement shaping process described hereafter shall exclusively apply to French and Spanish Government Debt Transactions.

The purpose of this process is to optimise the efficiency of settlement of Transactions on debt Securities and to improve the relevant market liquidity.

In this framework and pursuant to article 3.4.2.3 of the Clearing Rule Book LCH.Clearnet SA divides the settlement instructions in regular parcels equal to a pre-defined amount (the shape size).

The shape size is **€ 50,000,000** by nominal value, per settlement instruction. This parameter could change following future market consultation.

LCH.Clearnet SA shall send the settlement instruction to the relevant central Securities Depository or Securities Settlement System within the course of the business day and at the latest at 3:30 pm CET of the Settlement Date.

If you have any questions and/or remarks,  
**Please contact:** [lchclearnetsa\\_legal@lchclearnet.com](mailto:lchclearnetsa_legal@lchclearnet.com)

~~~~~

~~~~~

Le processus décrit ci-après est exclusivement applicable aux obligations émises par l'Etat français et l'Etat espagnol.

Ce processus a pour objet d'optimiser l'efficacité du règlement/livraison des Transactions sur les obligations d'Etat et d'améliorer la liquidité du marché correspondant

Dans ce cadre et conformément à l'article 3.4.2.3 des Règles de la Compensation LCH.Clearnet SA divise les instructions de règlement/livraison en parts égales d'un montant prédéterminé (taille de dénouement).

La taille de dénouement est de **50.000.000 €** en valeur nominale et par instruction de règlement/livraison. Ce paramètre peut changer selon accord avec le futur marché correspondant.

LCH.Clearnet SA envoie les instructions de règlement/livraison au Dépositaire Central d'Instruments Financiers concerné ou au système de règlement d'Instruments Financiers tout au long de la journée jusqu' à 15h30 CET de la Date de Règlement.

Pour toute question ou commentaire,  
**Merci de contacter :** [lhclearnetsa\\_legal@lhclearnet.com](mailto:lhclearnetsa_legal@lhclearnet.com)

~~~~~